



DISCOVER THE IMPACT OF YOUR DONATION ON SHERRY'S LIFE

Sherry was diagnosed with Crohn's disease 40 years ago, on her 18th birthday. The gastroenterologist told her there was no cure.

Since then, Sherry has had five bowel surgeries, two temporary ileostomies and one hernia repair. She has spent months at a time in hospital, made countless trips to the ER and been on intravenous nutrition for a year and a half.

Living with Crohn's has affected all aspects of her life: education, career choices, relationships, travel. It was especially heartbreakingly when Crohn's complicated her plans to start a family. However, Crohn's has also taught her so much.

“I know the anxiety of the unknown. The social distancing from others. Crohn's has also taught me to be strong, resilient and brave. Lessons that all of us with chronic illness can use in this time of global uncertainty.”

“There is no time like the present to support our researchers. They are our heroes.”

During the pandemic, she tunes into webinars that Crohn's and Colitis Canada - a HealthPartners member charity - is hosting with experts to ensure she is getting the most reliable information available. Research to find cures for Crohn's disease and ulcerative colitis brings her the greatest hope.

DÉCOUVREZ L'IMPACT DE VOTRE DON DANS LA VIE DE SHERRY

À ses 18 ans, il y a 40 ans, Sherry a reçu un diagnostic de maladie de Crohn. Le gastroentérologue lui a dit qu'il n'y avait aucun remède.

Depuis, Sherry a subi cinq chirurgies de l'intestin, deux iléostomies temporaires et une réparation d'hernie. Elle a passé des mois entiers à l'hôpital, effectué d'innombrables visites à l'urgence, et été alimentée par voie intraveineuse pendant un an et demi.

La maladie a touché toutes les facettes de sa vie : éducation, carrière, relations interpersonnelles, voyages. La situation était particulièrement déchirante pour ses projets de fonder une famille.

« Je connais l'angoisse de l'inconnu. L'éloignement social. Mais la maladie de Crohn m'a également appris à être forte, résiliente et courageuse. Ce sont des leçons que nous tous, atteints d'une maladie chronique, pouvons utiliser en cette période d'incertitude mondiale. »

« C'est maintenant qu'il faut soutenir nos chercheurs. Ce sont nos héros, à nous. »

Pendant la pandémie, elle a assisté à plusieurs webinaires d'experts offerts par Crohn et Colite Canada - organisme caritatif membre de PartenaireSanté - pour s'assurer qu'elle reçoit les informations les plus fiables à ce propos.

